
Zápis z jednání správní rady  

NAD ORLICÍ, o. p. s. 

 
Datum: 24. dubna 2007 v 15.00 hod. 

Místo konání: Penzion u Kapličky 

Účastníci: Pavel Hubálek – předseda správní rady, členové správní rady Zdeněk Brýdl,  

Jaromír Žid, Petr Kulíšek manažer MAS 

 

Program jednání: 

1. Informace o založení účtu a nastavení podpisových práv dle Statutu o.p.s. 

a zavedení podvojného učetnictví. 

Správní rada si dohodla termín na 25.4.2007, kdy provede založení účtu u České 

spořitelny. Podpisové vzory budou mít všichni členové správní rady a jejich 

disponence řeší Statut o. p. s. V otázce účetnictví bylo rozhodnuto o zakoupení 

programu pro neziskové organizace s tím, že pan Hubálek má dohodnutou osobu, 

která bude účetnictví provádět. Výběr softwaru zajistí s paní účetní pan Kulíšek 

2. Informace o pracovní návštěvě LAG Pillerseetall – Leogang v Tyrolsku 

Pan Hubálek a pan Kulíšek se zúčastnili pracovní návštěvy MAS v Tyrolsku. Díky 

této návštěvě získala naše MAS prvního zahraničního partnera a zároveň mohla zjistit 

jakým způsobem fungují MAS v Rakousku a jak je v této zemi aplikován program 

LEADER. Zjištění byla důležitá především v činnosti o.p.s., která plní funkci servisní 

organizace a díky těmto činnostem je schopna zajistit financování svého provozu a 

financování některých projektů.  

3. Projednání činnosti o.p.s. jako servisní organizace  

Tento bod úzce souvisí s poznatky z návštěv Posázaví a Tyrolska. Správní rada 

rozhodla zmapovat naše území a najít servisní činnosti, kterými bychom si mohli 

financovat provoz o. p. s.  

4. Seznámení se s příjmy a výdaji v období 03 – 04/2007 

Jakmile bude založen účet MAS máme přislíbené dary od obou Svazků obcí vždy po 

10.000,- Kč a dle členských příspěvků očekáváme částku 30.000,- Kč. Tím by 

disponibilní částka MAS byla cca. 50.000,- Kč. Výdaje od začátku fungování MAS 

bez odměny manažera čítají cca. 30.000,- Kč.  

5. Schválení příspěvku na Kačenčiny Listy 2007 pro DSOROH  

Naše MAS byla požádána DSOROH o finanční příspěvek 3000,- Kč na Kačenčiny 

listy 2007. Příspěvek byl správní radou schválen za předpokladu, že naše MAS 

dostane prostor pro svou prezentaci. Její náklad je veliký 35. tis. výtisků a bude 

distribuován v turistickém regionu Orlických hor. 

 

 

 Zapsal: Hubálek Pavel  

 
 

 

 Ověřili: Brýdl Zdeněk, Žid Jaromír 

 

    

 


